



Protokoll Styrelsemöte 08

Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdagen 3:e december Lokal:

Dolomit, Zoom Närvarande:

- Linnea Båfält, Svante Mellberg, Alexander Camp, Annie Andersson, Denise Hosseinian, Ida Lithner, Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Wilda Nilsson, Shazib Shahid
- Lennart Nilsson, Elsali Brånstad,

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:30

2. Val av ordförande

Linnea Båfält föreslår sig själv som ordförande

Styrelsen väljer Linnea Båfält som ordförande

3. Val av sekreterare

Linnea Båfält föreslår Svante Mellberg som sekreterare

Styrelsen väljer Svante Mellberg som sekreterare

4. Val av justeringsperson

Denise Hosseinian kandiderar till justeringsperson

Styrelsen väljer Denise Hosseinian till justeringsperson

5. Närvarande



Linnea Båfält, Svante Mellberg, Alexander Camp, Annie Andersson, Denise Hosseinian, Ida Lithner, Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Wilda Nilsson, Shazib Shahid, Lennart Nilsson, Elsali Brånstad, Filipa Alesand Lundin, Wilma Eriksson

6. Adjungeringar

Filippa Alesand Lundin och Wilma Eriksson adjungeras in med närvaro-, yttrande- och förslagsrätt

7. Förra styrelsemötets protokoll

Läggs till handlingarna

8. Bordlagda ärenden

9. Övriga frågor

9.1. Svante anmäler å Lennarts vägnar "Rollen som representant i Studiesociala kommitén" i samband med "Beslut i Studiesociala kommitén"

9.2. Wilda anmäler "Feedback från styrelseutskotten"

9.3. Denise anmäler "Vattenflaskor"

9.4. Alex anmäler "MIFL"

10. Fastställande av dagordningen

Annie anmäler under "Pågående projekt" "Balen"

Styrelsen godkänner dagordningen med ovan nämnda tillägg

11. Programansvarig informerar

Ingen närvarande och inget inkommit skriftligen

12. Hälsorunda

Genomförs



13. Föregående period

13.1. Medarbetarsamtal

Genomförda. Styrelsearbetet tycks fungera bra i sin helhet. Det som framkommit som förbättringsförslag är fler aktiviteter internt inom styrelsen för att öka sammanhållningen.

13.2. Karriärsveckan

Genomfördes med god uppslutning på de regionaliserade orterna. Ska utvärderas inom projektgruppen framgent. Även de externa aktörer som deltog är nöjda med konceptet

13.3. FUB1

Har genomförts i Consensus regi.

14. Kommande period

14.1. Inspelning julkalender

Sker idag efter mötet! Spela även in individuella klipp och skicka till Thea senast 10/10.

14.2. Adventsmys

Sker nästa måndag tillsammans med Campus skramlar. Anordnas av studiesociala utskottet.

14.3. FUB2

Sker nästa tisdag. Obligatorisk närvaro för styrelsen! En styrelsemedlem per grupp ska driva diskussionen. Även grillning/kickoff med mottagningen efter FUB2. Ida skriver ihop ett grön sektions scenario. Mer info på slack.

14.4. Intromöte med ettan



Sker måndagen 16/12 med de nyantagna.

14.5. Styrelseutskottsmöte

Kombomedlemskap ska utvärderas som en del av verksamhetsplanen.

14.6. C-FUM

Sker 12/12 där flera större beslut och personval ska ske.

14.7. Sektionsorförandemöte

Sker nästa vecka

14.8. Tenta-p

På ingång. Från 13/12 - 12/1 är det endast akuta ärenden som kommer fångas upp av styrelsen. I övrigt "paus" under tentap.

15. LiMUR informerar

Sedan förra mötet har OMSiS genomförts i Uppsala där Alex och Lukas närvarade. Där förekom diskussion gällande hur utbildning kring förskrivning ska ske under 6-åriga läkarprogrammet och Ylva Böttiger från Linköping leder gruppen. Studieortsråd har genomförts och även preklin-KrAM och klin-KrAM har genomförts.

16. MedSex informerar

Alla arrangemang för terminen är genomförda och de har gått bra.

17. IMU informerar

Skolbesök har genomförts. Många vägar in har spelats in och många vägar ut är även på gång. IMU har varit SACO-mässan där det funnits många intressenter. Även projekt med filmer på regionaliserade orter har påbörjats. Projekten som pågått under hösten kommer även fortsätta under våren.

18. Pågående projekt



18.1. K11-diplom

Har levererats under dagen. Det som kvarstår är leverans till de regionaliserade orterna. Signaturer för studieortsansvariga ombesörjer orterna. Wilda ombesörjer leverans till Jönköping. För resterande orter finns redan planering.

18.2. Balen

Lokal är bokad. Datum är 3/5 2025.

19. Diskussion: Inval MedSex

Det finns önskemål från MedSex att tidigarelägga invalet av nya MedSex. Flera förslag diskuteras av styrelsen tillsammans med Elsali.

Svante föreslår att punkt 21 avhandlas innan punkt 20. Styrelsen beslutar att avhandla punkt 21 innan punkt 20.

20. Diskussion: Styrelseutskott

Jönköping är fulltaliga, Kalmar har en som sökt, Norrköping har 3 tillfrågade. Styrelsen diskuterar hur tillsättning av posterna ska ske.

Svante, Thea, Wilda och Klara sätter sig ner under vårterminen och ser över arbetsordningen. Det finns förslag från flera olika håll kring att göra om mandatperioderna till ett halvår. Alex föreslår även att marknadsföra utskotten till T5 under hösten

21. Beslut: Studentrepresentanter

21.1. Rollen som studentrepresentant i Studiesociala kommitén

Lennart presenterar sina tankar och reflektioner. Styrelsen diskuterar dessa.

21.2. Beslut: Studentrepresentant i studiesociala kommitén



Styrelsen beslutar att tillsätta Roger Wessulv som ny studentrepresentant i Studiesociala kommittén.

22. Mottagningen

22.1. Mottagning VT25

För detaljerad bakgrund v.g. se slack

22.2. Förslag ekonomiskt överskott

Diskussion kring hur kläder ska betalas för mottagningsaktiva. Alex och Lovisa föreslår att lägga eventuellt överskott på att subventionera de mottagningsaktivas kläder med samma summa till alla mottagningsaktiva.

23. Diskussion: Prioritering MF-styrelsemedlemmar samt LIMUR-medlemmar

Lukas presenterar LIMURs förslag kring revidering av prioritering för VFU inom huvudstudieorten. Förslaget ska presenteras i PU-L innan det kommer ett formellt beslutsunderlag.

24. Övriga frågor

24.1. Feedback från styrelseutskotten

Wilda och Linneá har skickat ut utvärdering till styrelseutskotten. Feedback finns att läsa i driven.

24.2. Vattenflaskor

All Merch är beställd. Dock kommer vattenflaskor först komma in i lager i Mars.

24.3. MIFL

Alex presenterar punkten. Ett nytt kontrakt med tydliga riktlinjer ska formuleras och signeras i början på vårterminen. Alex presenterar ett förslag på nästkommande styrelsemöte.



25. Kommande möten

25.1. Nästa möte sker först VT25. Första mötet är planerat till 28/1 17:30 **26.**

Utvärdering

Genomförs

27. Mötet avslutas

Mötet avslutas 20:11



Linnea Båfält

Ordförande

Svante Mellberg

Vice Ordförande

Denise Hosseinian

Justeringsperson

